
CIM länk Nina B
7HS ingen närvarande
SDA Robert J
ÖHK Jan H
VHS Mattias P
SHS Klas F
GHS Isabella S
MiHK – länk Klöfver
Ske Nisse M
NHK Marcus via telefon

Mats W
vid datorn Åsa W

Diskussionspunkter:

Framtidsgruppen

Deras 3 punkter - synliggöra oss, bättre samarbete med inbjudningarna, 
främja svensk avel.
Det har varit dåligt gensvar från sällskapen.

Åsikter
 - punkt ett borde vara hur vi får fler medlemmar
 - sällskapen har svårt att få medlemmar som engagerar sig, det blir för stor 
belastning på styrelserna
 - fördela uppgifter även utanför styrelserna även om det inte är lätt.

FS sammanfatta de viktigaste punkterna som sällskapen kan arbeta med.

Landet runt:

MiHk – de har 2 områden de jobbar med för ny bana. De vattnar en raka för 
handsläpp / släphare. De saknar uppställningsplats för all utrustning.

NHK – det borde finnas en sammanfattning av sporten som täcker och passar 
hela landet med informationsfilmer och foldrar som informationsmaterial vid 
mässor och banorna. Planera in olika mässor i hela landet och lokalt för att 
synliggöra oss.
Vi arbetar vidare på vårt område för att få klart vår rakbana och engagera 
människor i närområdet för att väcka intressera för vår sport.

SHS – arbetar bra med reklam, men hur gå vidare? Tjata på.
Hur få hundar från andra klubbar att komma? De har i år bättre inbjudningar 
ändå svårt att få hundar.

SDA-GHK – tappat medlemmar men fått in nya, ungefär 1/3 engagerar sig. De 
ska försöka göra multiarena och bredda sig på inom alla raser. Skutan på väg 
mot gemensamt mål.



VHS – har haft fokus på SM. De har tappat medlemmar. I styrelsen har ägarna 
olika raser. De har arbetat mycket med media och använt Yuakim med familj 
som reklampelare. De försöker hålla god stämning. FB – bra men små problem
blir stora.

SkeHK – lite nya medlemmar även med ny ras. Få medlemmar arbetar, men de
har 2 som kan arbeta med media. De har få egna hundar.

GHS – flera nya medlemmar främst från MIHK. Har få som arbetar. Önskar få 
hjälp hur man kan arbeta med FG.

Cim – få utanför styrelsen arbetar. Har svårt få in nya medlemmar. De haft ett 
generations skifte där de ”yngre” fått lära sig utan mentorer. Mycket positivt 
att de haft några valpkullar i området. Danmark är viktigt närområde, Glada 
att det varit många tävlande och inget strul.

ÖHK – sällskapet har och har haft ett mycket stort trauma i och med Hannes 
sjukdom och bortgång.
Stort problem med inbrott, alla kopparledningar på toan stals och sen 5-6 olika
inbrott där där det stulits konstiga saker. Tävlingarna har gått bra men inga 
greyhounds, 

Ska FG läggas ner?
FS skickar ut viktiga punkter att arbeta med
och ser över reklammaterial för mässor, inför tävling, som passar hela landet.

Mats tackade för visat intresse.


